
Oroszlány Város Önkormányzata  

Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

 

2/2017. ESZB 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2017. február 2-ai, munkaterv 

szerinti nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: Dr. Mátics István elnök, Hermann Istvánné, Hezler Gabriella, Süli 

Ildikó, Torma Lajos, Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tagok 

 Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak: Módi Miklós bizottsági tag 

 

Meghívottak: A mellékelt jelenléti ív szerint  

 

Dr. Mátics István elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 16 óra 2 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt. Ismertette 

a meghívóban kiküldött napirendi pontokat.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

26/2017. (II.2.) ESZB határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2017. 

február 2-ai munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1. A Képviselő-testület 2017. február 7-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- Döntés Oroszlány Város Óvodái nyári nyitva tartásáról 

- Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő 

fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének 

megállapítása 

- Oroszlány Város Önkormányzatának 2017. évi költségvetése 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 
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1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2017. február 7-ei ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Döntés Oroszlány Város Óvodái nyári nyitva tartásáról 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

27/2017. (II.2.) ESZB határozata 

a „Döntés Oroszlány Város Óvodái nyári nyitva tartásáról” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés Oroszlány Város Óvodái nyári nyitva 

tartásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapítása 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy az idei évre 104 M Ft, a következő 2 évre 137 M Ft a város 

tartozása, 2020-ra pedig előre láthatóan 68 M Ft. 

 

Torma Lajos bizottsági tag kérdése az volt, hogy a pénzügyi bizottság ülésén szó volt-e arról, hogy a 

Petőfi udvar hitele a ciklus végéig kifizetésre kerül-e. Ebbe a 2020. év nem tartozik bele. Korábban 

arról döntöttek, hogy amennyiben lehetséges, előtörlesztenek.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy az anyagot hétfőn tárgyalja a Pénzügyi Bizottság, így erről 

döntés még nem született.  

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak 

az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

28/2017. (II.2.) ESZB határozata 

„Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot 

keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre 

várható összegének megállapítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 
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Oroszlány Város Önkormányzatának 2017. évi költségvetése 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, azt képviselte, hogy az egészségügyi ráfordítások 2017. évben ne 

csökkenjenek, és ha lehet, növekedjenek. A növekmény a szakrendelőben működő, alapellátási 

feladatokhoz tartozó két fogászati szék cseréje, valamint a kibővített oltási program folytatása. Az 

egyéb tavalyi és tavaly előtti költségvetésben is szereplő juttatásokat a város továbbra is biztosítja. 

Ahogy közelített a költségvetés a nullához, úgy fogytak el belőle azok a korábban befogadott ígéretek, 

mint a Várdomb utca felújítása.  

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag elmondta, hogy a szociális és egészségügy területét tudja 

támogatni, de hogy az időközben kikerült fejlesztések milyen soron valósulhatnak meg, arra nem 

kaptak választ. Úgy gondolta, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság által felállított 

dolgok jelentősen le lettek húzva. 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, valós probléma, ha túl részletes anyagot készítenek, amire a 

törvény nem kötelezi az önkormányzatot, akkor sokszor kell módosítani. Véleménye szerint amúgy se 

úgy lesznek a dolgok, ahogy jövő héten dönteni fognak. Példaként említette a fogászati székekre 

tervezett 15 M Ft-ot. Hogy pontosan mennyibe fognak kerülni a székek, nem tudni. Ugyanez a 

probléma jó pár területen. 

 

Lázár Éva gazdasági igazgató-helyettes megköszönte a bizottság és az önkormányzat 2016. évi 

támogatását. A szakrendelő intézet számított 2017. évben is arra, hogy az elképzeléseiket támogatja az 

önkormányzat, a szándékot látta is a költségvetésben.  Elmondta azonban, hogy a fogászat biztosítása 

alapellátási feladat. Vagyonkezelésben lévő eszközként szerepelnek náluk a fogászati székek. Bérleti 

díj ellenében adják ki a rendelő azon négy helyiségét, ahol a fogászok dolgoznak. Az ellátás maga az 

önkormányzat feladata. Kérte a bizottságot pontosítsák, hogy nem a szakrendelőt támogatják a 

tervezett 10 M Ft-tal, hanem az önkormányzat a feladatellátásba fektet bele a székek cseréjével. A 

szakrendelő intézet azonban szeretné kérni, hogy ugyanolyan kondíciókkal kaphasson támogatást. A 

képviselő-testület dönthet úgy, hogy az összeget a fogorvosoknak adja, de akkor a saját feladatát látja 

el, nem pedig a szakrendelőt támogatja. Kérte, hogy a bizottság fontolja ezt meg és tolmácsolja a 

véleményüket, hogy ez a támogatás nem a szakrendelő támogatása.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy az önkormányzatnak az a célja, hogy a lakosság 

egészségügyi ellátását javítsa. Furcsa a fogászat helyzete, az alapellátáshoz tartozik, mint szakfeladat, 

ugyanakkor az államosítás kapcsán a fogászatot is lenyelte az Állam.  

 

Lázár Éva gazdasági igazgató-helyettes elmondta, hogy az ingatlan az Államhoz került, de a 

fogászati eszközök az önkormányzat vagyonkezelésében maradtak. 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a fogászoktól azt a tájékoztatást kapta, hogy a székek 

leamortizálódtak, de a rekviráláskor újra számolták, és még van valamennyi maradványértékük.   

 

Lázár Éva gazdasági igazgató-helyettes elmondta, hogy a székek az önkormányzattól 

vagyonkezelésben náluk lévő eszközök, tehát nem az Állam a tulajdonos. Ezért kellene a támogatást 

másik sorra rakni.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a támogatási forma egy alapellátási feladatnak a fejlesztését 

célozza, ami a szakrendelő területén működik, mert a szakrendelőtől nem feltételezhető hogy fogászati 

székekre ruházna be. Az más kérdés, hogy a helyet miért államosították. Bérleti díjat fizetnek azok a 

szakfeladatot ellátók, akiknek ott meg volt a helyük.  

 

Hezler Gabriella bizottsági tag kérdése az volt, szeretnének fogorvosi széket vagy sem? 
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Lázár Éva gazdasági igazgató-helyettes elmondta, ha azt mondja a támogató a támogatottnak, hogy 

ezt vegye meg, akkor ebben döntenie kell, de ezt most ő nem tudja eldönteni.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy jelentős eszköz fejlesztés volt az elmúlt 5 évben a 

szakrendelő intézetben.   

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag kérdése az volt, hogy a fogorvosi szék beszerzése jó 

táblázatban van-e? 

 

Lázár Éva gazdasági igazgató-helyettes elmondta, hogy szakorvosi rendelőintézet soron nem, ez a 

sor így pontatlan.  

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag elmondta, ha ezt a célt jelöli meg az önkormányzat, akkor 

nem jó táblában van a támogatás.  

 

Herman Istvánné bizottsági tag elmondta, hogy az önkormányzat vagyona lesz, de használatban lesz 

a szakrendelőnél. 

 

Lázár Éva gazdasági igazgató-helyettes elmondta, el kell fogadniuk, amit a támogató ad, csak tudnia 

kell a támogatónak hogy ez a támogatás mást jelent, mint 2016-ban. 

 

Hezler Gabriella bizottsági tag kérdésére válaszolva - Van-e magánrendelése a fogorvosoknak a 

szakrendelőben? – Lázár Éva gazdasági igazgató-helyettes elmondta, hogy nem folyik 

magánrendelés a szakrendelő intézetben.  

 

Dr. Mátics István elnök javaslata az volt, vizsgálják meg, hogy a szakorvosi rendelőintézet 

támogatása soron szereplő fogászati székek 15 M Ft-os beszerzése helyes-e, vagy rakják át célzottan 

más sorra, fogorvosi székek eszközbeszerzése néven. Kérte szavazzanak javaslatáról. 

 

 A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

29/2017. (II.2.) ESZB határozata 

költségvetési sor megvizsgálásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadta azon javaslatot, mely szerint megvizsgálják, hogy a fogorvosi székek vásárlásának 

támogatása megfelelő soron szerepel-e a költségvetésben.   

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Lázár Éva gazdasági igazgató-helyettes további kérése az volt, hogy hangozzék el a támogató felé, - 

ha ez elfogadásra kerül egy más soron - hogy az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási Intézet nem kapja 

meg a 10 M Ft-os támogatást. Megpróbálnak az önkormányzathoz fordulni, hogy valamely összegű 

támogatást kaphassanak, mert számítottak rá, hogy támogatást kapnak.  

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag javasolta, hogy a szakorvosi rendelőintézet támogatás iránti 

kérelme érkezzen be az önkormányzat és a bizottság felé és akkor tudnak róla tárgyalni. Mi az, amire 

számított, mi az, ami fontos lenne, ha szerényebb mértékben is. Konkrétan írják le, mi az, amire 

támogatást várnak. 

 

Torma Lajos bizottsági tag javasolta, vizsgálják meg új kerékpár beszerzését a védőnőknek. 
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Lázár Éva gazdasági igazgató-helyettes elmondta, hogy a védőnői szolgálat is alapellátás, azonban 

már kért új kerékpárra árajánlatot.  

  

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a költségvetésben jelentős tartalékok vannak, a tartalék egy 

részére a bizottsághoz kapcsolódó beruházások is vannak, hiszen a bölcsőde férőhelyek számát 

növelni kell, mivel megnőtt a gyermeklétszám. Számítanak olyan pályázatra is, ahol a város indulni 

tud, viszont addig, amíg ez realizálódik, más helyszínen egy más épület átépítésével lehet bölcsődei 

férőhelyeket létrehozni. A volt falusi óvoda területére gondoltak, nyomos érv, hogy férőhely 

szempontjából a 12-es páros szám többszörösét célozzák meg.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető tájékoztatásként elmondta, hogy a lakásalap előirányzata 6 M Ft-ra 

vissza lett csökkentve. Idén már 3 M Ft ki lett osztva, és februárra is várható igény. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak a 2017. évi költségvetés elfogadásáról. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal és 

2 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

30/2017. (II.2.) ESZB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2017. évi költségvetés” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2017. évi 

költségvetés” című előterjesztést.  
 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy a faosztást a hétre tervezték, azonban az időjárásra való 

tekintettel jövő hétre csúsztatják. Az erdészet jelezte, hogy teljesen le van fagyva az erdő, így a fát 

nem tudják kiszállítani.  Hétfőn egyeztetnek új időpontról.  

 

Torma Lajos bizottsági tag kérdése az volt, hogy a bizottság üléseinek kezdő időpontja változatlan 

marad-e? 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy az SZMSZ módosítása lehetővé teszi, hogy korábban 

kezdjék a bizottság üléseit. Kérte szavazzanak javaslatáról, hogy a jövőben a bizottság ülései 15 

órakor kezdődjenek. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

31/2017. (II.2.) ESZB határozata 

bizottsági ülések kezdési időpontjáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadta, hogy a bizottság ülései 15 órakor kezdődjenek.  

 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 
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Miután több kérdés, hozzászólás nem volt Dr. Mátics István elnök 16 óra 59 perckor a bizottság nyílt 

ülését bezárta.  

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 Dr. Mátics István  

 elnök  bizottsági tag  

 

 

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


